
Referat FAU-møte 12. januar 2022 i Teams 

Til stede: Berthe, Ellen, Erik, Inger-Elise, Ioana, Khadija, Kiren, Mihaela, Naima, Nasima, 

Renata, Tonje (referent) 

 

Saker til diskusjon med skoleledelsen:  

 

1. Rektor orienterer om skolestart etter nyttår 

-En tøff første uke. Flere positive hurtigtester, noen er i karantene. Barna som ikke er for 

syke, får opplegg fra lærer, men det blir ikke fullstendig hjemmeskole. Begrenset vikarbase 

på en liten skole som Jeriko.   

-Flere foreldre glemmer å ta på munnbind når de må inn på skolen. Ber FAU minne foreldre 

om å bruke munnbind inne, og begrense det til en gang i uka. 

 

2. Hvordan formidle behov for dusjing etter gym til foresatte (og elever)?  

Begynner med skifting og dusjing fra 2. trinn. Torgeir er gymlærer på mellomtrinnet.  

-FAU er positive til at skolen begynner fra 2.trinn. 

-Ulike grunner til at barn ikke dusjer. Å gi god informasjon er viktig og antas å være 

tilstrekkelig, selv om det alltid vil være noen som ikke dusjer.  

-Bra å ta det opp på foreldremøte. Kan helsesøster delta?  

-Lærer bør snakke med elevene.  

-Forslag:  

● Enkle skillevegger i dusjen? Rektor kan undersøke, men skolen har ikke budsjett til 

det.   

● Barn som er ukomfortable kan gå i garderoben litt før resten.  

● Ikke flere barn enn antall dusjer av gangen  

● Låse opp dusjen som er universelt utformet.  

 

3. Flere trinn har hatt en prøveperiode med leksefri. Er det høstet inn noen 

erfaringer? Hva er veien videre? Er det for tidlig å ta dette opp? 

Evalueringen er sannsynligvis klar innen neste FAU-møte.  

 

4. Når er resultater fra elev/-trivselsundersøkelsen klare? 

Innen neste FAU-møte. Undersøkelsen er voksent formulert. Naima og Thomas tar en 

gjennomgang med elevene på 5.-7. trinn uten lærerne. Naima avklarer med Bjørn hvordan 

de skal ta det med 1.-4. trinn. 

 

5. Det må velges to foreldrerepresentanter til SMU, skolemiljøutvalget  

SMU skal sikre brukermedvirkning i skolemiljø, og jobbe for at skolen, ansatte, elever og 

foreldre bidrar aktivt for å skape et godt skolemiljø. Naima foreslår varaene i driftsstyret. 

Ellen og Tonje melder seg inntil videre. 

 

6. Skolemelding: Når man leser det på mail, så står det ikke i appen at meldingen 

er lest. Leser foreldrene dette på mail?  

Flere i FAU leser kun mailen. FAU vil minne foreldre på å lese skolemelding jevnlig og passe 

på at man har lagt inn korrekt mailadresse. 

 

  



FAU-interne saker 

 

7. Natteravn - neste ut er 7.trinn den 4. februar. Viggo Navarsete koordinerer 

innsatsen på Lindeberg og kommer for å fortelle litt om opplegget og svare på 

eventuelle spørsmål. 

-Preventiv effekt ved å være synlig i nærområdet. Skal ikke være politi eller gripe inn i 

situasjoner, heller ringe politiet. Anbefalt 3-6 stykker. Ikke færre enn 3 pga sikkerhet, og en 

stor foreldregruppe kan virke truende i seg selv. Hvis 6, del opp i to grupper. 

-Fredag 19.30, ca 2-3 timer. Det pleier å være med en som har gått tidligere. Vester 

oppbevares på Kiwi. Rute og dag/tidspunkt kan endres. Om sommeren kan man evt. gå 

senere og fram til siste T-bane kommer fra sentrum. Vanlig rute er Jerikobakken, Jeriko 

skole, Hockeyveien, Trosterudklubben, Lindeberg fritidsklubb, en runde i borettslaget der, 

Lindeberg skole, Havnehagen barnehage, senteret. Fritidsklubbene liker at man kommer 

innom og hilser på.  

-Hvert trinn på Lindeberg tar to kvelder i løpet av et skoleår. På Jeriko er det en kveld i 

skoleåret. Viktig å mobilisere til innsats på foreldremøte og sende påminnelse på 

SMS/Skolemelding minst en uke i forveien. 

-Kan gjerne ringe Stovner politi og si at man skal gå og om det er noe spesielt å være obs 

på.  

-Når man har på natteravn-vest, er det gratis å ta T-banen. 

-Bydelen ønsker å sette i gang frivillige natteravngrupper i området. Forsøker å få med 

skolene mer formelt. Har hatt 2-3 møter under pandemien. Kommunen kan støtte med 

penger og ressurser slik at det ikke bare baseres på frivillighet. 

-Har en messengergruppe, gi beskjed om flere vil være med i den.  

 

Innspill fra FAU:  

-Hvordan blir man med på fellesvaktene? Svar: Styret har ikke hatt kapasitet til å følge opp 

dette på en god måte.  

-Uteteamet/utekontaktene vil gjerne samarbeide med skoler og få informasjon.  

-Viktig for FAU å opprettholde kontakten med Lindeberg-natteravnene. I fjor gled det litt ut.  

 

8. Første klasse vil gjerne høre om de andres erfaringer med vennegrupper 

utenfor skoletid. 

-4. klasse: stoppet opp under korona. 1-2 ansvarlige delte opp barna i samarbeid med 

lærere. Barn som ikke leker så mye sammen ellers. Notat med beskrivelse av hva 

vennegrupper skal være og formålet - bli kjent på tvers. Besøk hos hverandre, noen syns det 

var greit, andre overveldende. Senere utendørs, på lekeplass, spille fotball etc. 

-3.trinn: Lærer delte opp i grupper og satte opp tider. 5-7 barn pr gruppe. Mange ville ikke på 

besøk pga korona, ikke alle deltok. Barna syntes det var gøy. 

-Lurt å ikke ha for store grupper, da kan det bli vanskelig å finne tidspunkt som passer for 

alle. Greit å få tildelt en måned/tidspunkt å forholde seg til. 

 

9. Teams-løsning for alle FAU-ene i Oslo 

Man får to brukere, leder og nestleder. Lagringsområde for FAU-dokumenter. Overføringen 

til nytt system oppleves vanskelig, og det overlates til nestemann hvordan dette skal brukes. 

Vi har også dokumenter lagret i google drive.   

 

 



 

10. Eventuelt 

-Regnskap FAU 2021: En kvittering fra Halloween på ca 2000 kr kom sent. Totale kostnader 

ca 14 000. FAU saldo pr 31.12.2021 er kr 10 635. Beløpet står på konto. Kontantkassa er 

ikke rørt. 

-Oppdatering fra driftsstyremøte 12. desember: 

● Økonomi 2021: Skolen planla overforbruk, AKS har dratt med seg overforbruk fra 

tidligere år, men vil kunne komme i balanse og få en bedre start i 2022. Naima mener 

de får dekket alle koronarelaterte ekstrakostnader. 

● Behandling av strategisk plan: Lærerne bruker mye tid på denne internt, 

styringsdokument. Nytt: Ønsker å inkludere miljøprofil. Planen skal vedtas på neste 

møte.  

● Elever på nivå 2 nasjonale prøver: strever med å utvikle seg videre til nivå 3. Skolen 

ønsker å styrke dette området.  

● Sykefravær i 2021 ca 10, %, 2020 ca 11 %. Lavere enn kommunal forvaltning over 

tid.  

● Nasjonale prøver: Hjemmeskole, stenging og karantene har vært utfordrende.  

 

-Forslag til ting vi kan tenke på og ta opp på neste møte:  

● Hva slags saker FAU kan ta opp på foreldremøter, for å være samstemte 

● Tenk gjerne på flere ting vi kan søke penger til, gjerne noe sosialt, til neste møte. 

● Har foreldre forslag til hva vi kan gjøre som MILJØSKOLE? Mulig samarbeid med 

Bikuben, Deichman (frøbibliotek). Skolehager - må ha voksne som følger opp med 

tanke på kontinuitet.  

 


